



# Engholm Lystfiskersø

Engholmsvej 10 A, Mausing · 8620 Kjellerup · Tlf. +45 2032 3555

E-mail: torbenrus@gmail.com · www.ept.dk



**Engholm Lystfiskersø** er beliggende i en smuk fredet ådal med udsigt til skov og eng, så langt øjet rækker. Fiskevandet er af højeste kvalitet, da det er kildevand der gennemstrømmer søen. Dette samt naturen, har gjort at stedet er lystfiskerens nr. 1. Ved søen findes der borde, bænke og stageholdere samt en stor ny handicapvenlig bygning, med alle faciliteter og en stor overbygget terrasse. Ved søen findes en legeplads til de mindste, samt en stor grill og bålplads til fri afbenyttelse.

Der udsættes regnbueørreder fra 1 kg til 10 kg. De kommer fra Danmarks førende avls-dambrug. Dette sikrer at kvaliteten er uovertruffen og naturligvis 100% sygdomsfri. Derudover udsættes mindre mængder af bæk og kildeørreder, samt ål. Forfriskninger, samt diverse fiskeartikler kan købes. Ved søen er der en overdækket rensplads med rindende vand. Atmosfæren her henvender sig til alle. Både inkarnerede lystfiskere, børnefamilier, pensionister, børnehaveklasse osv.

Ingen fangstbegrænsning



**Engholm Lystfiskersø** liegt in einem schönen geschützten Flusstal mit Blick auf Wald und Wiesen, so weit das Auge reicht. Das Fischgewässer ist von höchster Qualität, da der See von einer Quelle durchströmt wird. Von Hand der Natur ist die Anlage die Nummer 1 für den Sportangler. Am See Tische, Bänke und Rutenhalter. Außerdem ein großes behindertenfreundliches Gebäude mit allen Einrichtungen und einer großen überdachten Terrasse. Am See gibt es einen Spielplatz für die Kleinsten sowie einen großen Grill und eine Feuerstelle zur freien Benutzung.

Es werden Regenbogenforellen von 1 kg bis 10 kg ausgesetzt, die aus einer von Dänemarks führenden Zuchtteichwirtschaften stammen. Das gewährleistet, dass die Qualität unübertroffen und natürlich 100% frei von Krankheiten ist. Darüber hinaus werden kleinere Mengen Bachforellen und Bachsaiblinge sowie Aale ausgesetzt. Erfrischungen sowie diverses Angelzubehör gibt es zu kaufen. Am See befindet sich ein überdachter Reinigungsplatz mit fließendem Wasser. Die Atmosphäre eignet sich für alle – für eingefleischte Sportangler, Familien mit Kindern, Senioren, Kindergärten usw.

Keine Fangbeschränkung.

Priser/Preise/Prices pr. stang/pro Rute/per rod	DKK/€
2 timer/stunden/hours	90/12
3 timer/stunden/hours	110/15
4 timer/stunden/hours	135/18
6 timer/stunden/hours	180/24
8 timer/stunden/hours	220/30
Børn u. 12 år = Halv pris Kinder u. 12 Jahre = Halber preis Children u. 12 years = Half Price	

## Åbningstider

Søen er åben hele året fra solopgang til solnedgang

## Öffnungszeiten

Der See ist ganzjährig von Sonnenaufgang bis Sonnenuntergang geöffnet.

## Opening hours

The lake is open all year round, from sunrise until sunset



**Engholm Lystfiskersø** is situated in a beautiful conservation river valley, with a view of woodland and meadowland as far as the eye can see. The fishing water is top quality, as spring water runs through the lake. This, plus the scenery, has made the place anglers' no. 1 destination. At the lake there are tables, benches and rod-holders as well as a large new invalid-friendly building with all facilities and a large, covered terrace. At the lake there is a play area for the kids as well as a large barbecue grill and bonfire area that may be used free of charge.

Rainbow trout from 1 kg to 10 kg are put out. They come from Denmark's leading trout pond farm. This ensures unsurpassed quality and 100% disease-free fish. In addition, smaller quantities of river and brook trout at put out as well as eel. Refreshments as well as various angling items can be bought. At the lake there is a covered fish-cleaning facility with running water. The atmosphere here is designed to suit everyone – the incarnate angler, families with children, senior citizens, kindergarten classes, etc.

No limitations on catches